
Verksamhetsbera ttelse fö r IPMS Stöckhölm 2024 
 

1. Månadsmöten har arrangerats tio gånger under året i lokalen i Fruängen. Smörgåsbord med olika 

sorters pålägg, grönt, kaffebröd och godis har serverats till medlemmarna. 

 

2. I samband med månadsmötena har vi arrangerat tävlingen Stans Modellbyggare. Bildreferat och 

resultatlista har lagts upp på föreningens webbsida varje månad. Pga en sämre ekonomi för 

föreningen så beslutade styrelsen under 2023 att halvera alla prissummor för Stans Modellbyggare. 

 

3. Byggmöten har arrangerats 11 gånger under året hos Alphaspel i Örnsberg. 

 

4. Föreningens webbsida och forum har underhållits och administrerats. Rapporter med artiklar om 

olika modellrelaterade evenemang och museibesök har regelbundet lagts upp på webbsidan. 

Forumet har skötts om av våra moderatorer, som sett till att reglerna efterlevts. 

 

5. Föreningens grupp och sida på Facebook har förvaltats, och använts för att informera och inspirera 

medlemmar och andra intresserade. Enligt beslut i styrelsen är inriktningen för FB-sidorna att 

informera om kommande arrangemang, medan föreningens webbsida huvudsakligen används för att 

rapportera om genomförda arrangemang och besök. 

 

7. Styrelsen har skickat ut 2 nyhetsbrev per E-post för att informera medlemmarna om frågor som 

styrelsen jobbar med, föreningsaktiviteter och kommande event. 

 

8. Styrelsemedlemmar och föreningsmedlemmar har deltagit i andra modellrelaterade evenemang i 

andra delar av landet. Vid dessa tillfällen har även IPMS Stockholms eget pris delats ut. 

• CCM Open 2024, Kungsängen 

• Grevens Glue Galore 2024, Borensberg 

• F10 Memorial, Ängelholm 

• Art in Miniature 2024, Göteborg 

• C4-Open 2024, Malmö 

9. Föreningsmedlemmar har deltagit i IPMS Uppsalas byggmöten. Att besöka andra föreningars 

arrangemang och möten är ett bra sätt att upprätthålla goda förbindelser och ta lärdom av hur andra 



föreningar hanterar olika arrangemang och problemställningar. föreningen har deltagit i Sjöhistoriska 

Museets modelldagar både vår och höst. 

 

10. Styrelsen har haft 6 protokollförda möten under året. Styrelsen har träffats via Skype. Styrelsen 

har under verksamhetsåret bestått av 6 personer. Planering av kommande aktiviteter och ekonomi 

har avhandlats vid varje styrelsemöte. Viktiga frågor som styrelsen behandlat och jobbat med under 

året har varit Open 2.0 samt demodagar på mj hobby. Nya former för framtida eventhar också 

diskuterats. Nedan listas andra diskussionspunkter. 

• Hur får vi in nya medlemmar och aktivering av existerande medlemmar. 

• Kommunikation med medlemmar och potentiella nya medlemmar. 

• Användning av nätforum och sociala medier samt marknadsföringsplan. 

• Samarbete och avtal med handlare för att synliggöra föreningen. 

• Innehåll och utformning samt lokaler för våra Månads- och Bygg-möten. 

 

11. Föreningen har haft 59 betalande medlemmar, vilket är en ökning jämfört med 2024 då vid hade 

58 betalande medlemmar.  

 

Föreningens ekonomiska ställning redovisas i Resultat- och Balansräkningen.  
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